
 
 

28. oktober 2013 

 
 
I henhold til § 37 stk. i Inatsisartut´s forretningsorden fremlægger jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut: 
 

1. Jeg vil gerne vide hvad Naalakkersuisut har planer for de næste år angående 
tilskud til ICC. 

2. Og har Naalakkersuisut planer for at stoppe med at give ICC tilskud? 
 (Kristian Jeremiassen, Siumut) 
 
Begrundelse: 
 
Jeg vil gerne vide, hvad planerne fra Naalakkersuisut er, for det næste års tilskud til ICC. 
Baggrunden for at jeg gerne vil vide hvad Naalakkersuisuts har planer for tilskuddet til ICC. 
 
Min mening er: Tilskuddet fra landskassen til ICC må fjernes. 
 
Det mener jeg, fordi pengene vil kunne være bedre givet ud til visse andre formål i landet. For 
eksempel kunne pengene bruges til at mindske ventelisterne til hospitalerne. I bund og grund mener 
jeg at tilskuddet til ICC burde fjernes og gives videre til andre formål.   
 
Jeg ønsker at mit spørgsmål bliver besvaret indenfor 10 arbejdsdage. 
 
 
 


